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Številka: 900-0009/2023-29  
Datum: 24.2.2023 

 

Z   A   P   I   S   N   I   K  
3. redne seje Občinskega sveta občine Idrija z dne 23. 2. 2023 

 

Prisotni člani: Tomaž Vencelj, Tatjana Majnik, Erik Logar, Nada Golija Vastič, Tomaž Kavčič, 
Bojan Režun, Miranda Groff Ferjančič, Robert Šinkovec, Marija Bizjak Pavšič, Natalija Kovač 
Jereb, Davorin Lampe, Tita Stanek Zidarič, Lovrenc Habe, Simon Permozer, Francisco 
Estanislao Medic, Metod Habe, Andrej Poglajen, Dorica Gnjezda, Ivan Rupnik, Cirila 
Hladnik, Gregor Rupnik, Dejan Mrak 
opravičeno odsotni člani: / 
ostali prisotni: občinska uprava: Gregor Prezelj, Tadej Rupnik, Simona Ogrič, Maja Majnik, 
Miran Podobnik, Karmen Makuc, Marijan Mržek, Bojana Oblak, Martina Pišlar, Nataša 
Kumar, Ana Wahl, Mateja Novak, mag. Sabina Tehovnik Kumar  
vabljeni: Nadja Brence – Vrtec Idrija 
 
Pričetek seje: ob 17. uri 
 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
2. Pregled zapisnika in sklepov 2. redne seje z dne 22. 12. 2022  
3. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

- imenovanje predstavnika Občine Idrija v svet lokalnih skupnosti CSD Severna 
Primorska 

4. Skupni Občinski program varnosti Občin Idrija in Cerkno 
5. Sprememba Sistemizacije delovnih mest v Vrtcu Idrija za šolsko leto 2022/2023 
6. Sklep o cenah programov vrtca v Občini Idrija 
7. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah občinskih funkcionarjev in 
nagradah članov delovnih teles občinskega sveta, nadzornega odbora in občinske volilne 
komisije ter o povračilih stroškov - skrajšani postopek 
8. Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Občini Idrija 
9. Sklep o lokacijski preveritvi za določanje velikosti in obsega stavbnega zemljišča v enoti 
urejanja prostora EUP CE_50, Čekovnik 
10. Sklep o vrednosti točke za izračun občinskih taks za leto 2023 
11. Sklep o vrednosti točke za obračun najemnine za zemljišča in javne površine, ki so v 
lasti Občine Idrija, za leto 2023 
12. Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2023 – prva obravnava 
13. Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2024 – prva obravnava 
14. Premoženjsko pravne zadeve 
VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 
 

Posnetek celotne 3. redne seje Občinskega sveta je dosegljiv na povezavi:  
https://www.youtube.com/watch?v=8dGBOz2nL4c 
 

Ad 1 – Ugotovitev števila navzočih novoizvoljenih članov občinskega sveta 
 

Ob prisotnosti 20 svetnikov na začetku seje se je ugotovilo, da je seja sklepčna. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  

2 
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Sprejme se predlagani dnevni red 3. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija, upoštevaje 
predlog župana, da se doda nova  3. točka - Pregled zapisnika in sklepov 1. dopisne seje 
Občinskega sveta Občine Idrija, ki je potekala 14. in 15. 2. 2023.  
 

GLASOVANJE: PRISOTNIH: 20 
ZA: 20 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 2. redne seje z dne 22. 12. 2022  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Potrdi se zapisnik 1. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 8. 12. 2022 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 3 - Pregled zapisnika in sklepov 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Idrija, ki je 

potekala 14. in 15. 2. 2023 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Potrdi se zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Idrija, ki je potekala 14. 
in 15. 2. 2023. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 4 - Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 
Režun je pojasnil, da so na seji Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
sprejeli, da se  predstavnico Občine Idrija v svet lokalnih skupnosti CSD Severna Primorska  
predlaga Darjo Marijo Ogrič iz Idrije, Rožna ulica 10b. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Občinski svet Občine Idrija imenuje za predstavnico Občine Idrija v svet lokalnih skupnosti 
CSD Severna Primorska, Darjo Marijo Ogrič iz Idrije, Rožna ulica 10b. 
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GLASOVANJE: PRISOTNIH: 21 
ZA: 21 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 5 - Skupni Občinski program varnosti Občin Idrija in Cerkno 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Mateja Novak, medobčinsko redarko.  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so Erik Logar, Franci Medic, Davorin 
Lampe, Tatjana Majnik, Dorica Gnjezda, Robert Šinkovec, Bojan Režun in Miranda Groff 
Ferjančič. 

 
Pojasnila so bila podana s strni Mateje Novak, mag. Sabine Tehovnik Kumar in župana. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Skupni Občinski program varnosti Občin Idrija in Cerkno upoštevaje pripombo, 
da se v drugem stavku 22. točke beseda »inšpektorata« nadomesti z besedo »redarstva«. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 21 

ZA: 21 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 6 – Sprememba Sistemizacije delovnih mest v Vrtcu Idrija za šolsko leto 2022/2023 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Nadjo Brence, ravnateljico Vrtca Idrija in Majo Majnik, vodjo Oddelka za 
družbene dejavnosti in gospodarstvo. 
 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljala sta Tita Stanek Zidarič in Davorin Lampe. 
 
Pojasnila so bila podana s strani Nadje Brence in Maje Majnik. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Potrdi se predlagana sprememba sistemizacije delovnih mest v Vrtcu Idrija za šolsko leto 
2022/23. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 21 

ZA: 21 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 7 – Sklep o cenah programov vrtca v Občini Idrija 
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Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Nadjo Brence, ravnateljico Vrtca Idrija in Majo Majnik, vodjo Oddelka za 
družbene dejavnosti in gospodarstvo. 
 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so Andrej Poglajen, Davorin Lampe, Tomaž 
Kavčič, Natalija Kovač Jereb, Franci Medic in Miranda Groff Ferjančič. 
 
Pojasnila so bila podana s strni Nadje Brence, župana in Maje Majnik. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Sklep o cenah programov vrtca v Občini Idrija v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 21 

ZA: 21 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 8 – Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah občinskih 
funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles občinskega sveta, nadzornega odbora 
in občinske volilne komisije ter o povračilih stroškov  
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja občinske uprave.  
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so Davorin Lampe, Bojan Režun, Nada 
Golija Vastič, Erik Logar in Franci Medic.  
S strani svetnikov je bilo predlagano, da se pripravi nov pravilnik in se obstoječi Pravilnik o 
spremembah Pravilnika o plačah občinskih funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles 
občinskega sveta, nadzornega odbora in občinske volilne komisije ter o povračilih stroškov 
zavrne.  
 
Pojasnila so bila podana s strani Gregorja Prezlja in župana. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah občinskih 
funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles občinskega sveta, nadzornega odbora in 
občinske volilne komisije ter o povračilih stroškov, upoštevaje pripombe Statutarno – 
pravne komisije. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 21 

ZA: 0 
PROTI: 21 

 
Sklep ni bil sprejet. 
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Ad 9 – Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Občini Idrija 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja občinske uprave.  
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Občini 
Idrija, upoštevaje pripombe Statutarno – pravne komisije. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 21 

ZA: 20 
PROTI: 1 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 10 – Sklep o lokacijski preveritvi za določanje velikosti in obsega stavbnega zemljišča 
v enoti urejanja prostora EUP CE_50, Čekovnik 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Martino Pišlar, vodjo Oddelka za urejanje prostora in varstvo okolja in Rafaela 
Bizjaka, univ. dipl. inž. arh., zunanjega strokovnega sodelavca. 
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Sklep o lokacijski preveritvi za določanje velikosti in obsega stavbnega zemljišča 

v enoti urejanja prostora EUP CE_50, Čekovnik v predlaganem besedilu. 

GLASOVANJE: PRISOTNIH: 21 
ZA: 21 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 11 – Sklep o vrednosti točke za izračun občinskih taks za leto 2023 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Martino Pišlar, vodjo Oddelka za urejanje prostora in varstvo okolja.  
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
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Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljala sta Davorin Lampe in Metod Habe. 
 
Pojasnila so bila podana s strani župana in Martine Pišlar. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Sklep o vrednosti točke za izračun občinskih taks za leto 2023 v predlaganem 

besedilu. 

GLASOVANJE: PRISOTNIH: 21 
ZA: 20 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 12 – Sklep o vrednosti točke za obračun najemnine za zemljišča in javne površine, ki 
so v lasti Občine Idrija, za leto 2023 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Martino Pišlar, vodjo Oddelka za urejanje prostora in varstvo okolja.  
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Sklep o vrednosti točke za obračun najemnine za zemljišča in javne površine, ki 

so v lasti Občine Idrija, za leto 2023 v predlaganem besedilu. 

GLASOVANJE: PRISOTNIH: 21 
ZA: 21 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 13 – Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2023  
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je podal uvodne 
besede in predstavil predlagano gradivo proračuna. Napovedal je spremenjeno 
predstavitev gradiva in razpravo obeh točk (Ad13 in Ad14 hkrati). Odgovore na posamezna 
vsebinska vprašanja pa bodo podali skrbniki proračunskih postavk. 
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 
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Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Miranda Groff Ferjančič je opozorila na neuravnoteženost proračuna zaradi izglasovanega 
Sklepa o cenah programov vrtca v Občini Idrija in nerealno načrtovanih prihodkov od 
prodaje nepremičnin, kar pomeni, da bo treba ob sprejetju takšnega proračuna imeti v 
uvidu, da sredstva niso zagotovljena za vse. Predlaga, da se v prihodnje napiše bolj jasne 
obrazložitve proračuna. Pri načrtovanju proračuna pogreša malo več ambicioznosti glede 
na to, da se začenja nova finančna perspektiva 2021-2027. Izpostavila je še izredno veliko 
povišanje plač v povezavi s kadrovskim načrtom in veliko sredstev namenjenih za študije. 
V nadaljevanju se je dotaknila tudi posebnega projekta, vključenega v NRP, gozdna cesta 
Bevk – Skirca, sprašuje se o smiselnosti projekta. Zanima jo tudi v sklopu ZTI, če je nujno 
potrebno, da se na Prelovčevi ulici kupuje dodatne poslovne prostore. Med razpravo je 
svetnica omenila visoke materialne stroške MIRICa. 
Davorin Lampe je omenil, da so mlada lista in da se še lovijo. Zahvalil se je za podane 
odgovore na zastavljena vprašanja z njihove strani in opomnil, da na nekatera niso še dobili 
odgovora, radi bi v bodoče več potrpežljivosti in podpore z županove strani. Izpostavil je, 
da si želi bolj široko razpravo proračuna, večje vključevanje javnosti, javne tribune oz. zbor 
krajanov. V nadaljevanju razprave se je svetnik navezal na problematiko pločnikov v občini. 
Omenil je »težavo« s krediti in posojili Občine, predlaga optimizacijo, iskanje rezerv, 
ponovno je izpostavil stroške Vrtca, ki bi jih bilo treba znižati. Moti ga še znesek za obe leti, 
ki je namenjen za Medobčinski inšpektorat in predstavi svoje videnje. Zbrane je še seznanil 
s problematiko Modre dvorane, zanima ga, če se lahko s predvideno sanacijo zgradbe 
pripomore k sami kvaliteti dvorane. Nazadnje je podal vprašanje kakšen je akcijski načrt za 
poletje 2023. Pozval je k moratoriju na zaposlovanje, k optimizaciji proračuna ter k 
varčevanju. Predlaga, da se investicije, za katere ni pridobljenih investicijskih ali  gradbenih 
dovoljenj izloči iz NRPja in proračuna.  
Bojan Režun je izpostavil proračunsko postavko za participativni proračun in ravno v 
participativnem proračunu vidi ključ do vključevanja javnosti v oblikovanje proračuna. 
Nalogo občinske uprave vidi v pripravi večjih zadev, načrtu prioritet, ki jih mora proračun 
zdržati za dve leti. Ministrstvo za kohezijo pripravlja osnutek, da bo zahodna regija dobila 
državne subvencije, da bo izenačitev z vzhodno regijo, na projektih, ki so pomembni za 
razvoj pokrajine. V nadaljevanju razprave je svetnik izpostavil še vprašanje organiziranosti 
redarske službe, zanimalo ga je, zakaj je ključ razdelitve število prebivalcev Občine Idrija in 
Občine Cerkno in zakaj ne površina omenjenih občin. 
Pri koncu razprave je Bojan Režun ponovno prosil za besedo, izpostavil je, da je doslej 
vedno pogledal v NRP, da je videl kaj je županova prioriteta proračuna. Meni, da se iz 
dokumenta ne vidi županove prioritete in se dotaknil tudi županove vizije, ki so jo svetniki 
na seji prejeli. 
Natalija Kovač Jereb se je zahvalila za vse zaprošene podatke, ki jih prejemajo od 
strokovnih služb. Nadaljevala je s podatki o prihodkih o prodaji zemljišč in neopredmetenih 
sredstev, zanimalo jo je od kje so podatki o vrednosti zemljišč in če so občinski svetniki 
seznanjeni s prodajo zemljišč, ter v kakšne namene bo vložen denar od prodaje teh 
zemljišč. Vprašala je še o izterjavi oskrbnin in koliko je dolgov iz tega naslova. V 
nadaljevanju razprave je svetnica prosila, da bi bili svetniki seznanjeni o poteku postopkov 
prijav in fazah projektov, da se bo videla uspešnost le-teh. Zanimalo jo je tudi kakšni so 
postopki notranje kontrole, kadar gre za izplačila krajevnim skupnostim in kdaj naj bi prišlo 
do sklica Nadzornega odbora Občine Idrija.  
Andrej Poglajen je omenil dve postavki za Jožefov jašek, na eni je izdatni znesek in ga 
zanima, če je znesek pogojen z uspešnostjo na kakšnem razpisu Ministrstva za kulturo. V 
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nadaljevanju je svetnik izpostavil še dve zadevi NRPja, telovadnico PŠ Godovič in 
telovadnico PŠ Ledine. 
Lovrenc Habe je vprašal, če bo Občina res kupila stanovanje v Pagonovi hiši. Omenil je, da 
v proračunu pogreša postavko za obnovo izolacije črnovrške dvorane.  
Ivan Rupnik je opozoril na problematiko podeželja in na nujnost namembe sredstev za 
varovalne ograje, ki bi zaščitila površine pred jelenjadjo. 
Marija Bizjak Pavšič je poudarila, da je razočarana nad razlago posebnega dela proračuna, 
splošni del proračuna je zgledno napisan in bi želela, da je tudi v posebnem delu pri vsaki 
postavki zabeležena številka zraven. 
Robert Šinkovec je pohvalil, da se je seje in odborov udeležila občinska uprava. Prosil je še 
za dodatno razlago višanja sredstev v zavode in kratko razlago področja inšpektorata in 
višjih sredstev namenjenih za to področje. Dotaknil se je še področja financiranja javnega 
podjetja, ki je velik proračunski porabnik. Pohvalil je pripravo proračuna, da se je veliko 
postavk prepoznalo v proračunu in upa, da jih bo čim več realiziranih. Poudaril je 
pomembnost vlaganja v investicije, ki omogočajo dobro življenje, razvitost okolja itn. 
Tita Stanek Zidarič je izpostavila vprašanje, kateri je prvi dokument, ki je potreben za 
umestitev projekta v NRP. Zanimalo jo je tudi kakšna dokumentacija je pri prizidku 
Osnovna šola Spodnja Idrija, projektna ali investicijska dokumentacija. Poudarila je 
skromen znesek za sofinanciranje štipendij ZD Idrija. Opozorila je na pomanjkanje kadra na 
področju medicinskih sester, babic, rentgenologov. V predlogu proračuna je izpostavila še 
postavko »reprezentanca«, ki je razporejena na nekatere krajevne skupnosti. Zanimalo jo 
je, če ima Občina kakšen odlok, pravilnik na podlagi katerega se sredstva iz naslova 
reprezentance delijo in tudi poroča o razdeljenih sredstvih. V proračunu je opazila tudi 
nagrade predsednikom krajevnih skupnosti.  
Erik Logar je povedal, da imajo vsi zbrani željo po bistveno večjem proračunu, kot je 
sredstev na voljo. Izpostavil je priljubljeno pešpot »Rake«, ki je potrebna obnove. Zanimalo 
ga je tudi, če se bo mreža električnih koles razširila, glede na to, da se tudi kolesarska pot 
širi do Spodnje Idrije. 
Dorico Gnjezda je zanimalo, če je predvideno kakšno povišanje na neprofitnih najemninah. 
Dejan Mrak je prosil, da bi se do naslednjega branja v NRPju poenotilo dotacije pri 
krajevnih skupnostih, nekje je naveden podatek koliko je asfaltiranih cest, ponekod ne. 
Franci Medic je pozdravil pobudo, da se je pri obravnavi prvega branja postavilo veliko 
vprašanj, omenil je, da so že na posameznih odborih podrobno pregledali vsebino in 
pohvalil udeležbo zaposlenih iz občinske uprave na seji sveta, ki je svetnikom iz prve roke 
podajala odgovore. 
Cirila Hladnik je vprašala, če obstaja zakonska obveza, ki Občino Idrija zavezuje koliko 
zaposlenih mora imeti Zavod za turizem Idrija. Njeno mnenje je, da je preveč zaposlenih 
na omenjenem zavodu. 
 
Pojasnila so bila podana s strani Gregorja Prezlja, župana, Andreja Poglajna, Simone Ogrič, 
Maje Majnik, Mirana Podobnika, Karmen Makuc, mag. Sabine Tehovnik Kumar in Marijana 
Mržka.  
 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Opravi se prva obravnavo Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Idrija za 
leto 2023. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 21 

ZA: 21 
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PROTI: 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Opravi se prva obravnavo Odloka o proračunu Občine Idrija za leto 2023. Do druge 
obravnave se upošteva v razpravi dane pripombe in pripombe delovnih teles. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 21 

ZA: 12 
PROTI: 8 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 14 – Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2024 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Opravi se prva obravnavo Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Idrija za 
leto 2024. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 21 

ZA: 21 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Opravi se prva obravnava Odloka o proračunu Občine Idrija za leto 2024. Do druge 
obravnave se upošteva v razpravi dane pripombe in pripombe delovnih teles. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 21 

ZA: 12 
PROTI: 8 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 15 – Premoženjsko pravne zadeve 
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Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Simono Ogrič, podsekretarko za pravne zadeve. 
  
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik 
Logar. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podal predsednik odbora Franci Medic. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena in 
vknjižbi lastninske pravice v korist Občine Idrija v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH: 21 

ZA: 21 
PROTI: 0 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 
 
1. Davorin Lampe je opomnil, da na spletni strani Občine Idrija še vedno ni objavljenih 

elektronskih naslovov in telefonskih številk občinskih svetnikov. Tadej Rupnik je pojasnil, 

da bo naslednji dan zadeva urejena. 

2. Tita Stanek Zidarič je izpostavila tri stvari. Najprej je izpostavila cesto Na poklonu v 

Spodnji Idriji, kjer so se leta 2021 začela gradbena dela, preplastitev ceste. Namestili so 

se kvadratni pokrovi, ki pa so zaradi prometne ceste zelo moteči, pokajo. Predlaga 

namestitev blažilcev, sprašuje kaj se lahko še naredi za izboljšanje stanja? Župan je 

povedal, da je s strani izvajalca bilo obljubljeno, da bo zadeva  do konca marca sanirana, 

ker bodo omenjene pokrove odstranili. Župan bo občana, ki mu je poslal elektronsko 

pošto in živi v bližini, seznanil z najnovejšimi informacijami.  

Opozorila je še na pomembno rubriko »Občina odgovarja« na spletni strani Občine Idrija, 

kjer pa na vprašanja izpostavljenih občanov ni povsod navedenih odgovorov s strani 

Občine.  

Prav tako na spletni strani, je v rubriki »Lokacije defibrilatorjev« opozorila na pomanjkljiv 

vnos dejanskega stanja defibrilatorjev na lokacijah. V Idriji sta dve lokaciji: gasilski dom in 

zdravstveni dom, do katerih imajo dostop prvi posredovalci. Googlov zemljevid na spletni 

strani pa je po njenem mnenju nepregleden.  

Marija Bizjak Pavšič jo je dopolnila, da sama že tri leta ponavlja, da je zemljevid 

pomanjkljiv, ker v Krnicah ni vrisanih dveh lociranih defibrilatorjev. Župan je povedal, da 

defibrilatorje vzdržuje Zdravstveni dom Idrija in da je s strani dr. Pavšiča prišla pobuda za 

umestitev dveh defibrilatorjev v mestu Idrija, pri stadionu in na Mestnem trgu. V 

preteklosti je Občina Idrija sama kupila kar nekaj defibrilatorjev, župan še nikoli ni slišal za 

Društvo AED, je pa informacijo vzel na znanje. 

3. Nada Golija Vastič je podala pobudo, da se glede omejevanja hitrosti zgleduje po 

bližnjih občinah, ki imajo na območjih, kjer ni znotraj naselij gosto poseljenih hiš tik ob 

cesti, dvignjeno zgornjo mejo dovoljene hitrosti do 60 km/h. Predlaga, da se te odseke 
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državnih cest na območju Idrije, ki nimajo poselitev ob sesti dvigne mejo dovoljene hitrosti. 

Župan je povedal, da bomo njeno pobudo posredovali Svetu za preventivo v cestnem 

prometu. 

4. Tatjana Majnik je prejela vprašanje, kdaj bo možen raztros pepela na idrijskem 
pokopališču. Župan ji je odgovoril, da so v predlogu proračuna namenjena sredstva za 
omenjeno pokopališče in v okviru sredstev je namen urediti prostor za raztros pepela, 
projekt je bil narejen že pred leti, zemljišče je tudi že lastniško urejeno. 
5. Cirila Hladnik je dobila pobudo petih občanov, če bi lahko bila električna kolesa na 
razpolago občanom dokler ne prične snežiti. Župan je povedal, da so električna kolesa 
lahko na uporabo do obdobja, ko pride do prvega soljenja cest, ker obstaja bojazen, da bi 
se sicer skrajšala življenjska doba električnih koles. 
Omenila je še enkrat kanalizacijo na Triglavski ulici, odgovora še ni dobila. Se je pa pričelo 
z deli in upa, da ji na naslednji seji ne bo več potrebno izpostavljati te problematike. 
Izpostavila je še pokanje pokrovov na Triglavski ulici in vprašala kdo bo pod pokrove 
podložil svinec. Župan je povedal, da bi to morala postoriti Komunala Idrija d.o.o., oziroma 
prvotno že izvajalec del, s katerimi pa ne želi imeti več sodelovanja. 
6. Franci Medic je opomnil, da je Občina obljubila izboljšanje kontaktov med zaposlenimi 
iz občinske uprave in predstavniki svetov zavodov. Predstavniki svetov bi si želeli bolj 
dostopno komunikacijo z upravo. Gregor Prezelj je obljubil dopis, da se bo predstavnike 
svetov zavodov pozvalo, da se lahko z dilemami, vprašanji in pobudami obrnejo na  
direktorja občinske uprave. Župan je svetnikom obljubil dokument »pregled organov 
zavodov« z njihovimi mandati. 
7. Andrej Poglajen je svetnike seznanil z obravnavo regij in pokrajin v Državnem svetu. 
Predsednik državnega sveta je opravil pogovoril s predsednikom vlade in pristojnim 
ministrom, na žalost pa regije niso dobile podpore, država ne dopušča možnosti, da bi se 
določena administrativna vodenja prenesla z državnega vodenja na pokrajinsko. Celotnega 
procesa, ki je potekal v prejšnjem mandatu, bomo deležni ponovno v septembru. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 21:49 uri. 
 
Direktor občinske uprave      Župan 
Gregor Prezelj       Tomaž Vencelj  
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Številka: 900-0009/2023-27  
Datum: 23. 2. 2023 
 

PREGLED SKLEPOV 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE  23. 2. 2023 
 
 
Ad 1 – Ugotovitev števila navzočih novoizvoljenih članov občinskega sveta 
 
Sprejme se predlagani dnevni red 3. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija, upoštevaje 
predlog župana, da se doda nova  3. točka - Pregled zapisnika in sklepov 1. dopisne seje 
Občinskega sveta Občine Idrija, ki je potekala 14. in 15. 2. 2023.  
 
Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 2. redne seje z dne 22. 12. 2022  
 
Potrdi se zapisnik 2. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 22. 12. 2022. 
 

Ad 3 – Pregled zapisnika in sklepov 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Idrija, ki je 
potekala 14. in 15. 2. 2023. 
 
Potrdi se zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Idrija, ki je potekala 14. in 15. 
2. 2023.  
 
Ad 4 - Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

Občinski svet Občine Idrija imenuje za predstavnico Občine Idrija v svet lokalnih skupnosti 
CSD Severna Primorska, Darjo Marijo Ogrič iz Idrije, Rožna ulica 10b. 
 

Ad 5 - Skupni Občinski program varnosti Občin Idrija in Cerkno 
 
Sprejme se Skupni Občinski program varnosti Občin Idrija in Cerkno upoštevaje pripombo, 
da se v drugem stavku 22. točke beseda »inšpektorata« nadomesti z besedo »redarstva«. 
 
Ad 6 - Sprememba Sistemizacije delovnih mest v Vrtcu Idrija za šolsko leto 2022/2023 
 
Potrdi se predlagana sprememba sistemizacije delovnih mest v Vrtcu Idrija za šolsko leto 
2022/23. 
 
Ad 7 - Sklep o cenah programov vrtca v Občini Idrija 

 
Sprejme se Sklep o cenah programov vrtca v Občini Idrija v predlaganem besedilu. 
 
Ad 8 – Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah občinskih 
funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles občinskega sveta, nadzornega odbora 
in občinske volilne komisije ter o povračilih stroškov  
 
Sprejme se Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah občinskih 
funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles občinskega sveta, nadzornega odbora in 
občinske volilne komisije ter o povračilih stroškov, upoštevaje pripombe Statutarno – 
pravne komisije. 
 
Ad 9 - Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Občini Idrija 
 

2 
 



 
 

                   Pregled sklepov 3.  redna seja 23. 2. 2023 

 

Sprejme se Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Občini 
Idrija, upoštevaje pripombe Statutarno – pravne komisije. 
 
Ad 10 - Sklep o lokacijski preveritvi za določanje velikosti in obsega stavbnega zemljišča 
v enoti urejanja prostora EUP CE_50, Čekovnik 
 
Sprejme se Sklep o lokacijski preveritvi za določanje velikosti in obsega stavbnega zemljišča 

v enoti urejanja prostora EUP CE_50, Čekovnik v predlaganem besedilu. 

Ad 11 - Sklep o vrednosti točke za izračun občinskih taks za leto 2023 
 
Sprejme se Sklep o vrednosti točke za izračun občinskih taks za leto 2023 v predlaganem 

besedilu. 

Ad 12 - Sklep o vrednosti točke za obračun najemnine za zemljišča in javne površine, ki 
so v lasti Občine Idrija, za leto 2023 
 
Sprejme se Sklep o vrednosti točke za obračun najemnine za zemljišča in javne površine, ki 

so v lasti Občine Idrija, za leto 2023 v predlaganem besedilu. 

Ad 13 - Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2023  
 
1. Opravi se prva obravnavo Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Idrija 
za leto 2023. 
 
2. Opravi se prva obravnavo Odloka o proračunu Občine Idrija za leto 2023. Do druge 
obravnave se upošteva v razpravi dane pripombe in pripombe delovnih teles. 
 
Ad 14 - Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2024  
 
1. Opravi se prva obravnavo Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Idrija 
za leto 2024. 
 
2. Opravi se prva obravnavo Odloka o proračunu Občine Idrija za leto 2024. Do druge 
obravnave se upošteva v razpravi dane pripombe in pripombe delovnih teles. 
 
Ad 15 - Premoženjsko pravne zadeve 

 
Sprejme se Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena in 
vknjižbi lastninske pravice v korist Občine Idrija v predlaganem besedilu. 
 
 
 

Direktor Občinske uprave
   Gregor Prezelj  


